

Dressurudvalgsmøde

7. november kl. 17:00

Middelfart

Til stede:

Per Nielsen (PNI)
Dorte Njor Larsen (DNL)
Lisbeth Jespersen (LJ)
Susie Dannemand (SD)
Ole Hummelshøj (OH)
Christine Prip (CP)
Kirsten Søgaard (KS)

Fra administrationen:

Susie Juhl (SUJ)
Anne Silfwander (ASI)

Ikke tilstede:

Dagsorden:	Side
1 Nyt fra Formanden og administrationen	2
2 Reglement	2
3 Stævnekalender	2
4 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)	2
5 Arbejdsfordeling i udvalget Opdatering af poster/roller i udvalget (admin).....	2
6 Opfølgning dommerkursus (Herning).....	2
7 Opdateret uddannelse herunder mentorrolle	2
8 Officialsdag 2024	3
9 Opfølgning diverse sager	3
10 Eventuelt	3

Ansvarlig for
Videre forløb

	<p>1 Nyt fra Formanden og administrationen</p> <p>Oplæg fra AMB vedr. arbejdet i Afd. Elite</p> <p>-Vi er ærgerlige over at miste Blue Hors som stævnearrangør. Det går udover championatsfinaler, Bundgaard Byg finale og ECCO cup finaler og vi prøver at finde egnede "substitutter".</p> <p>-Stort fokus på hestevelfærd i alle henseender".</p> <p>-Vi har lidt forskellige disciplinære sager kørende.</p>
	<p>2 Reglement</p> <p>Seneste version vedhæftet.</p> <p>Lidt ændringer siden møde - fremlægges.</p> <p>Alt ok.</p>
	<p>3 Stævnekalender</p> <p>Nærmest endeligt på plads. Der mangler enkelte svar fra arrangører.</p> <p>Den sendes i høring blandt stævnearrangører potentielt i næste uge, hvor den også sendes med til udvalget.</p>
	<p>4 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</p> <p>Intet af bemærke</p>
	<p>5 Arbejdsfordeling i udvalget</p> <p>Opdatering af poster/roller (funktionsbeskrivelse), samt rotationsplan i udvalg.</p> <p>Input til forslag/ændringer sendes og derefter kan de tages i plenum til næste møde.</p> <p>Rotation: Stillinger oplås i december. Endelig indstilling til bestyrelsesmødet i februar.</p>
	<p>6 Opfølgning dommerkursus (Herning)</p> <p>HC lavede et godt teoretisk oplæg.</p> <p>Derefter mikrofontest i GP.</p> <p>Generelt gik det godt for de fleste.</p>
	<p>7 Opdateret uddannelse herunder mentorrolle</p> <p>Uddannelsen er opdateret og frigivet, og det næste punkt der skal arbejdes på, er mentorer og mentorrollen.</p> <p>Vi skal bruge et økonomisk overslag til mentorrollen.</p>

	Bisidderkort og krav. Bør der ændres til et påkrævet antal starter fremfor x antal klasser? Dommertrioen har arbejdsmøde igen i december.
8	Officialsdag 2024 Et eller <u>to lokaler</u> ? (opdeling af dommere i forhold til status). Fælles oplæg om formiddagen med stort fokus på hestevelfærd. ASI er i dialog med DRIF om fælles retning for ridning, holdning, pres etc. Der efterlyses stærkere kommunikation om "de gode historier" fra sporten.
9	Opfølgning diverse sager Behandlet på lukket møde.
10	Eventuelt -Kan vi gøre noget for at udbrede viden om fordringer og træningsskala? -Kirsten arbejder på C, B, B+ kurser i vest